國立中央大學太空及遙測研究中心 誠徵助理教授（含）以上專任（案）教師數名
應徵資格：
(1) 具遙測理論或空間資訊相關領域之博士學位，以下列背景者(但不限)尤佳：
(1) 攝影測量、電腦視覺、行動測繪與定位。
(2) 微波遙測與合成孔徑雷達、影像訊號處理分析、環境遙測(太空、大氣、海洋、地質等)、防災、永續。
(3) 其他相關領域：地理資訊與空間分析或遙測與空間資訊整合應用。
(2) 需能英文授課。
徵聘名額：2名
截止收件日期：
民國109年6月30日前(可持續收件)將資料寄(或送)達國立中央大學太空及遙測研究中心，所寄資料恕不退回。
預定起聘日期：民國110年2月1日起
檢具資料：
(1) 個人履歷(含聯絡地址、電話、及E-mail)

(2) 學經歷證件影本
(3) 大學和研究所成績單（國外學歷須經駐外單位驗證）
(4) 近五年之研究論文著作（三至五篇最近五年重要著作之抽印本，其中一篇自行指定為代表作）
(5) 教學及研究計畫書
(6) 三封介紹信
(7) 其它有助於瞭解申請者背景之資料
· 電子申請請e-mail合併PDF檔至degree@csrsr.ncu.edu.tw。
· 採紙本方式者請於信封外註明「應徵 太空及遙測研究中心教師」，將以上資料函寄至：
(32001)桃園市中壢區中大路300號 國立中央大學太空及遙測研究中心 蔡富安 主任收
聯絡電話：(03)4227151轉57605
相關資訊請參閱網站：http://www.csrsr.ncu.edu.tw/

Tenure-track or project-oriented faculty in assistant/associate/full professor level in the CSRSR, NCU, TAIWAN for the areas of satellite remote sensing, photogrammetry, or geographic information system
Requirement:
(1) Candidates must hold a Ph.D. (or equivalent) degree in remote sensing, geoinformatics or closely related fields. Highly preferred fields of expertise are photogrammetry, computer vision, mobile mapping and positioning, microwave remote sensing, synthetic aperture radar, image and signal processing, environmental remote sensing (e.g., space, atmospheric, oceanic or geological sciences), disaster prevention and mitigation, sustainable development.
(2) Candidates should be able to teach in English.
Qualified applicants should email:

(1) Cover letter and curriculum vitae
(2) Ph.D. diploma; if the degree is not obtained in Taiwan, the diploma needs the official certification by either Taiwan Embassy or Economic and Cultural Office.
(3) Transcripts of graduate study 
(4) Publication list and reprints of up to five recent publications
(5) Statements of research and teaching interests
(6) Three recommendation letters
(7) Other supporting materials

· The application package should be sent to degree@csrsr.ncu.edu.tw by June 30th, 2020. Please mention the position applied for in the subject.
· Applications will continue to be accepted until the position has been filled.
· Please visit http://www.csrsr.ncu.edu.tw for more information about CSRSR.
Professor Fuan Tsai
Center for Space and Remote Sensing Research

National Central University

No. 300 Zhongda Rd., Zhongli District, Taoyuan City 32001, Taiwan (R.O.C)
Tel: +886-3-4227151 ext. 57605
Fax: +886-3-4254908
